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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1619 Näringslivets deltagande i näringslivsrådet

Regeringen har nu aviserat att de inrättar ett tvärsektoriellt näringslivsråd som 
ska vara ett rådgivande forum på strategisk nivå där staten och näringslivet kan 
utbyta information om frågor som är viktiga för totalförsvaret och 
krisberedskapen.

Rådet ska bestå av representanter från privata och offentliga aktörer. Från 
näringslivet kommer ett antal branschorganisationer att delta. Dessa 
kommer, enligt regeringens pressmeddelande, att förordnas i ett senare skede. 
Det är positivt att regeringen nu inrättar ett näringslivsråd men utan näringsliv i 
rådet blir det inte speciellt handlingskraftigt och innovativt.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson.

 

När avser ministern att förordna in näringslivet i näringslivsrådet?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-23
Besvaras senast
2022-06-01 kl. 12.00


